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   Уважаеми господин кмете, 

 

    Вече няколко граждани, отправиха  към мен питане, свързано с 

обществения транспорт в град Шумен, който преимуществено се движи по 

крайречния булевард.   Хората, които живеят южно от булеварда по посока 

централната градска част и района под Илчов баир, на практика са лишени 

от възможността да ползват градски автобусен транспорт.  Ако трябва да 

слязат от автобуса до гимназията по икономика и след това пеша да 

изкачат двата баира, първо до центъра, а след това примерно до улица 

„Владайско въстание” и съседните пресечни, или успоредни улици, това 

създава голямо затруднение най-вече за възрастните хора , за инвалидите 

и за майките с колички и с малки деца.  Обикновено тези хора не могат да 

ползват  таксита, тъй като бюджетът  им не го позволява. Същото се отнася 



и за улиците „Васил Левски”, „Райна княгиня” и целият район северно и 

южно  от тези улици. По улица „Съединение”, по информация на 

гражданите, преминава само един автобус сутрин и един вечер, което е 

крайно недостатъчно. В пиковите часове / когато започва и свършва 

работният ден или училището за учениците/, трябва да се помисли и за 

повече автобуси в района на обособилата се индустриална зона – от двете 

страни на ул. „Ришки проход” по посока на езерото, както и в района на  

квартал „Тракия”, до бившето ЗИЕНО. 

    С оглед на гореизложеното, моля, да отговорите на следните 

въпроси: 

         Планирате ли промяна в транспортната схема на град Шумен, така че 

за повече граждани, живеещи в различни райони на града да бъде удобно 

ползването на градския транспорт? Ако планирате, кога  да очакваме 

подобно предложение? 

 

     С УВАЖЕНИЕ: 


